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VERSLAG JAARVERGADERING 23 NOVEMBER 2015 
 
 
Aanwezig Bestuur: Gert-Jan van der Poel, Banc van Hooff, Serge Perquin, Hans de Ruijter,  
Ad van der Werff, Cor Bommer.  
Aanwezige Teams. Er waren 17 leden aanwezig, zij vertegenwoordigden 14 teams en waren er 3 
scheidsrechters aanwezig.  
 
1. Opening  

• De voorzitter opent de vergadering, en heet de aanwezigen van harte welkom. De volgende 
teams hebben zich afgemeld, waarvoor dank: BFF Trading, van Ruysdael, Duin Hoveniers 
vrijdag, IMZ, Makiki, Batum auto’s, Fc Florida, The Villains, Spanberg, Balla Balla, Carmen, 
Machine fabriek Adrichem, TST en Winnevan. 

• Er worden door de aanwezigen geen agendapunten toegevoegd. 
 
2. Mededelingen  

• Het afgelopen seizoen hebben we een goed verloop van alle competities gehad. 

• Er zijn twee nieuwe teams ingestroomd en er is nog steeds een wachtlijst. Qua bezetting 
staan we er goed voor. 

• Er is één nieuwe scheidsrechter bij de RZH gaan fluiten en er zijn contacten met nog een 
tweede. Uitbreiding is altijd welkom en leden die willen fluiten kunnen zich melden bij de 
bestuursleden. 

• Er speelt een mogelijke zware schorsing van een lid van de RZW en er is een ongeschreven 
regel tussen de RZH en de RZW dat deze schorsing dan ook geldt voor de RZH (en 
andersom). Deze regel zullen we handhaven en als het zover mocht komen, dan worden de 
teamleiders per mail geïnformeerd hierover.  

• In 2016 bestaat de RZH 30 jaar en dit willen we vieren aan het einde van het seizoen. Nadere 
informatie volgt nog. 

 
3. Bestuurszaken 
 
3.1 Kort samenvatting van het vorige seizoen 

 

• Piet van der Wind benoemd tot erelid 
In de vorige ledenvergadering is ingestemd met de benoeming van Piet tot erelid. Na de 
jaarvergadering hebben we hem in een volgende bestuursvergadering tot erelid benoemd en 
voorzien van passende ingelijst oorkonde. Een foto met toelichting heeft in het weekblad de 
Kennemer gestaan. 

 

• Gebruikersoverleg Waterakkers 
De stichting de Waterakkers heeft ons in februari 2015 uitgenodigd voor het eerste 
gebruikersoverleg. Dit overleg dient om te peilen wat er leeft onder de huurders van het 
complex. Door ons is onder meer aangegeven, dat de vloer af en toe niet schoon was en dat 
de kwaliteit van de netten slecht was en het toen te lang duurde voordat deze werden 
vervangen. 

 
• Enquête Sportservice Kennemerland 

In het gebruikersoverleg kwam naar voren dat er een enquête onder de verenigingen was 
gehouden. De RZH en RZW waren daar geen onderdeel van, terwijl we wel grote 
verenigingen zijn. De enquête probeert te inventariseren waar verenigingen moeite hebben 
om overeind te blijven en Sportservice kan hierbij helpen. In ons geval gold dat alles op orde 
en stabiel is en we een wachtlijst hebben. We hebben aangegeven, op dit moment, geen 
behoefte te hebben aan ondersteuning. 

 



 
3.2 Vernieuwing Website 

De hard- en software waar de huidige website op draait, moet worden gewijzigd en dat 
betekent ook dat de site moet worden vernieuwd. We liften nu mee op de site van de RZW en 
het is nog niet bekend of dit zo blijft. E.e.a. hangt af van de kosten die gemaakt moeten 
worden voor de nieuwe site. De RZW heeft wensen tav de mogelijkheid om met de site een 
wedstrijdrooster te maken, waar wij deze functionaliteit niet nodig hebben. We streven naar 
het behouden van de samenwerking, maar de kosten kunnen aanleiding zijn om dit anders te 
gaan oplossen (lees: een eigenwebsite). Tot einde van dit seizoen blijft de bestaande site in 
ieder geval bereikbaar. 

 
4. Notulen vorige vergadering  

• De notulen van de vorige vergadering worden zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 
5. Financiën  

• De betalingen van de contributie zijn dit jaar zeer goed verlopen. Slechts 2 teams waren iets 
te laat en daarom de complimenten aan alle teams hiervoor. 

• De penningmeester heeft de jaarcijfers ter inzage op de tafels gelegd. Het afgelopen seizoen 
heeft een klein verlies van € 20,96 laten zien, wat niet noemenswaardig is. We zien dat de 
consumpties iets hoger zijn uitgevallen. Inmiddels is de verantwoording van de consumpties 
aangepast, mede nav de bevindingen van de kascommissie van vorig jaar.  

 
6. Verslag kascontrole  

• De kascontrolecommissie, bestaande uit Marco Duin (niet aanwezig) en Nico Gijzen, heeft de 
boeken gecontroleerd. Nico licht de bevindingen toe aan de leden.  

• De commissie constateert: 
o De afwijkingen op de budgetten zijn binnen de marges. 
o De bevindingen van vorig jaar zijn opgevolgd, zowel voor de afrekening van 

consumpties als de ondertekening van het contract voor de zaalhuur. 

• De commissie vraagt de vergadering decharge te verlenen, waarna de penningmeester wordt 
bedankt. De voorzitter bedankt de commissie.  

 
7 Verkiezing kascontrolecommissie  

• Marco Duin heeft aangegeven te willen stoppen, Nico Gijzen blijft beschikbaar.  

• Gerard Dam meldt zich aan als nieuw lid en Jos Bruins als reserve lid. Beiden welkom bij de 
kascommissie, hiermee is deze weer compleet.  

 
8. Begroting nieuwe seizoen 2015-2016 

• In de begroting is nu een post opgenomen van € 2.500,- voor het jubileumfeest. We teren 
hiermee in op het eigen vermogen. Er blijft dan nog een eigen vermogen over van iets meer 
dan € 1.100,-, wat voldoende is. 

• Op basis van de begroting voor het huidige seizoen 2015-2016, is ook volgend jaar geen 
contributieverhoging nodig, het jaar daarna wel.  

 
9. Rondvraag.  

• Maarten Gijzen vraagt of er op gelet kan worden dat eerder starten van wedstrijden alleen 
gebeurt als beide teams compleet zijn. Antwoord: dit is al de afspraak, maar deze wordt 
opnieuw onder de aandacht gebracht bij de scheidsrechters. Teams mogen bezwaar maken 
tegen eerder starten, als ze nog niet compleet zijn. 

• Ben Konijn geeft aan dat de ongeschreven regel van de schorsing (zie punt 2 Mededelingen) 
niet in de regelementen staat. Antwoord: deze regel zal worden toegevoegd. 


